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Ex.nr. 

~~tulen van de vergadering 
gehouden op,vr~Jdag 21 december 1962 in de Trêveszaal, aange

vangen s morgens om elf uur en 's middags voortgezet 

Aanwezig: TIe minister-president TIe Quay en de ministers 
.Van Aartsen, Be~rman, Cals Klompé, Korthals, 
Luns (punt 2a-2~,6,15e-15h~, Marijnen, TIe Pous, 
T?xopeus, Veldkam~ (punt2a-2i,6,15e-15h), 
V~sser (punt 2a-2~,6,15e-15h) en Zijlstra 

Voorts zijn aanwezig de staatssecretarissen 
Bot (pt.1 en 2i), CaJmeyer (bij punt 2f), Van 
Houten (bij de punten 1,2 en 6), RooIvink (pt. 
1,5 en 15d) en Schmelzer (pt. 1,5 en 7) 

Secretsris: J. Middelburg 

TIe minister-president herinnert nog eens aan de eer
dere afs~raak, dat de ministers zoveel mogelijk de dag van de 
ministerraad voor deze vergadering zullen vrij houden. 

1 a. Notulen van de ver adering van 7 december 1962· 0 merki 
n.a.v. punt 2: oe a ings e e~ 

Mînister Zijlstra merkt op, dat de minister-president 
in de voorlaatste vergadering oók heeft gesproken over het moment, 
waarop de toelating uit Indonesi~ zou worden stopgezet. Het mo
ment, dat een overeenkomst inzake Nieuw-Guinea is gesloten, is 
al voorbij. Een ander moment hiervoor kan zijn, als Indonesi~ 
tot herstel van de di ')lomatieke betrekkingen overgaat. Minister 
Cals dringt erop aan de toelating uit Indonesi~ tot nul terug 
te brengen, als Indonesië (bijv. op 1 mei) de diplomatieke be
trekkingen herstelt. Spreker meent, dat de stroom mensen, die 
uit Indonesië komt, thans groter is dan ooit. Minister Beerman 
wijst erop, dat dit samenhangt met de versnelling van de toe
lating, waartoe was besloten. Spreker had in het parlement toe
gezegd 2000 dossiers in de periode 1961/1962 met spoed te zu1lu 
behandelen. 

De minister-president I' 
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eerst zien. Spreker heeft geweigerd ermede in te stemmen dat 
vóór 22 januari een ondertekeningsdatum zou worden vastg~steld. 

2 d. Vice-president HA van de KSG (Zie notulen m.r.26 november 1962, 
punt 2 e) 

Staatssecretaris Van Houten deelt mede, dat vier 
regeringsdelegaties bereid waren dr.Linthorst Homan te benoemen 
tot tweede vice-president van de HA, maar dat de Duitse delegatie 
een Duits lid van de HA hiertoe benoemd wilde hebben. De Franse 
delegatie zei daarop, dat men dan met één vice-president (de 
Belg Coppé) zou moeten volstaan, hetgeen spreker niet heeft aan
vaard. Hij is echter niet optimistisch ten aanzien van de benoe
ming van dr.Linthorst Homan tot vice-president. 

2 e. ~amenspraak met Raad van Europa 

Minister Luns deelt mede, dat hij op verzoek van de 
Italiaanse minister Piccioni het voorzitterschap had overgenomen 
van de samenspraak tussen de ministers en de parlementariërs van 
de Raad van Europa. Deze ging vrijwel uitsluitend over de EEG, 
waarbij alle parlementariërs zich tegen het Franse standpunt in
zake toetreding van ~ngeland richtten. Voorts werd bezwaar inge
bracht tegen een band van de EEG met landen die de mensenrechten 
niet erkennen (gericht tegen Spanje en Portugal). 

2 f. De VN-operatie in Kongo 

L... " tI 

Staatssecretaris Calmeyer merkt met betrekking tot de 
onderhavige nota op, dat de KLM personeel voor de dakota's kan 
leveren terwijl de Koninklijke Luchtmacht een squadron-commandant 
beschikbaar zal kunnen stellen. Ook kan een hospitaal met 50, 
bedden geleverd worden, maar niet de,manschappen. Tensl?t~e ~s_ 
er nog de nieuwe vraag van het beschlkbaarstellen van mllltalr 
technisch grondpersoneel. , .. ' , 

lfrinister Beerman stelt de vraag of Belgle, FrankrlJk 
en Engeland semi-militaire hulp aan de VN v?or Kongo verlenen, 
zoals nu aan Nederland wordt gevraagd. Amerlka heeft bekend ge
maakt, dat het een militaire actie tegen Katang~,ga~t onder~ , 
nemen; spreker vraagt zich af of het dan wensellJk lS aan mlll-
taire hulp mee te doen. 

Staatssecretaris Van Houten merkt op, dat het tweede 
en derde verzoek geen militaire hulp inhoud~n; ~~leen het vol
doen aan het eerste verzoek kan van betekenls zlJn, als een 
aanval op Katanga wordt gedaan. Dit zal men d~~ nog moeten 
nagaan Wat het Belgische standpunt betreft WlJSt spreker erfP'd 
dat de· Belgen liever hulp van Nederland zien dan van andere an en. 

, Minister. · · · • 
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